
 
 
 
 
 REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 
 

KLASA: 007-04/22-02/01 

URBROJ: 21481-356-04/01-22-12 

Makarska, 30. rujna 2022. god. 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

SEDME SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Vrijeme održavanja 29. rujna 2022. g. u 14,45 sati 

Mjesto: učionica br. 17 (kabinet informatike) 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Darko Lendić, Marin Bašić, Katarina Vidak Ćudina i Željko 

Matić.  

Odsutni: Hloverka Novak Srzić, Gordan Nadeždin.  

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj, Cmilja Pejić, pedagogica i Tomo Doko, tajnik.  

Sastanak je otvorio predsjednik Mario Puharić, predsjednik. 

 

Predložen je usvajanje dnevnog reda koji je dostavljen s pozivom što je i prihvaćeno. 

         DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika šeste sjednice 

2. Zahtjev ravnatelja za prethodnu suglasnost 

3. Odluka o usvajanju Poslovnika o radu ŠSD MUCRUM 

4. Odluka o izboru članova Povjerenstva za kvalitetu 

5. Odluka o usvajanju izvješća o radu za šk. god. 2021./22. 

6. Odluka o usvajanju školskog GPP rada za šk. god. 2022./23. 

7. Odluka o usvajanju školskog kurikuluma za šk. god 2022./23 

8. Natječaj za upis u školovanje odraslih za šk. god. 2022./23 

9. Razno 

Ad1) Predsjedatelj je pozvao članove da iznesu primjedbe i ispravke zapisnika šeste sjednice, a 

kako nije bilo prijava stavio je zapisnik na usvajanje. 

Usvojen je jednoglasno zapisnik šeste sjednice. 

Ad2) Uslijed potrebe za popunjavanjem radnih mjesta nastavnika a radi odlaska na porodiljni ili 

bolovanje ravnatelj je zatražio suglasnost Školskom odboru za zasnivanje radnog odnosa za 

slijedeća radna mjesta i kandidate: 

- nastavnik hrvatskog jezika, 14 nastavnih sata  - prijedlog Anđela Nola Šarić 

- nastavnik biologije i stručnih predmeta, 20 nastavnih sati - prijedlog Mihaela Mraz. 

Školski odbor je na traženja ravnatelja dao suglasnosti za tražene kandidate. 

Ad3) O potrebi imenovanja članova Povjerenstva za kvalitetu članove Odbora je informirao 

ravnatelj uz naznaku da će se preostali članovi Povjerenstva predložiti na nekom od slijedećih 

sastanaka Odbora. 

Školski odbor je jednoglasno usvojilo Odluku o imenovanju prijedloga za članove Povjerenstva 

za kvalitetu iz reda nastavnika , stručnih suradnika i roditelja. Tako su članovi  povjerenstva za 

kvalitetu izabrani: 

1. iz reda nastavnika i stručnih suradnika: 

- Ivan Perić 

- Cmilja Pejić 

- Ana Franković Vranješ 

- Ivica Šimić Vrljičak 

2. iz reda roditelja: 

- Adrijana Grbavac 

 



AD4) Predsjedatelj je dao riječ tajniku koji je u kratko obrazložio potrebu donošenja Poslovnika 

o radu ŠSD MUCRUM i njegove odredbe. Kako nije bilo prijava za raspravu uz komentar gosp. 

Katarine Vidak Ćudina da je osnivanje sportskog društva za pohvalu, predsjedatelj je stavio 

Poslovnik na usvajanje.  

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD5) Izvješće o radu u šk. god. 2021./22. su obrazložili ravnatelj i pedagogica osvrnuvši se na 

osnovne značajke školske godine. U raspravi je gosp. Vidak Ćudina istakla "prevelik broj 

izostanaka" što je obrazložila pedagogica evidentiranjem i neprisustvovanja nastavi na daljinu 

koja se organizirala u doba CORONE. 

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD6)  O Godišnjem planu i programu škole za školsku godinu 2022./23. je referirao ravnatelj. 

Nakon izlaganja ravnatelja razvila se kratka diskusija o kalendaru nastavne godine. No, kako nije 

bilo konkretnog zaključka jer kalendar je MZO već donio i o njemu je rasprava nepotrebna 

predsjedatelj je stavio GPP na usvajanje. 

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD7)  Iscrpno izlaganje o kurikulumu škole za šk. god. 2022./23. je uz prezentaciju iznijela 

pedagogica. nakon njenog izlaganja nije bilo prijava za raspravu te je predsjedatelj stavio 

dokument na usvajanje. 

Školski odbor je predloženi dokument usvojio jednoglasno. 

AD8)   Natječaj za upis u obrazovanje odraslih je obrazložio voditelj obrazovanja za odrasle M. 

Puharić. Nije bilo pitanja ni prijava za raspravu te je natječaj stavljen na usvajanje. 

Školski odbor je jednoglasno usvojio prijedlog natječaja za upis odrsalih za šk. god. 2022./23. 

AD9) Kako nije bilo prijedloga za raspravu po točkom razno predsjedatelj je zaključio sastanak. 

 

Sastanka je završen  u 15,50 sati. 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko              Mario Puharić 

 

 

 

 


